
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupite|'stva v Stove

Dátum konania 07: 28.05,20L9

[upči



obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 976 L3 Slovenská [upča

zÁPlsNtcA

zo zasadnutia Obecného zastupitelstva v Slovenskej l]upči konaného dňa 28.05.2019 v zasadačke
OÚ Slovenská [upča.

PrítomnÍ: luboŠ Bakaljar, Mgr. Martin Bobák, Mgr. Michal Hlaváč, Erika Lamperová, RNDr. Vladimír
Malý, Mgr. art. Radoslav Solárik, Jozef Stanko, lng, Katarína Sýkorová, phD.

Neprítomný: Mgr. Daniel Baláž (ohlásené meškanie)

Ospravedlnilsa:

Prizvaní: JUDr. Zuzana Falisová - právna zástupkyňa obce Slovenská llupča

lng. arch. Emil Križo

Program:

1. otvoreniezasadnutia
2, Schválenie programu a návrhovej komisie
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Výsledok zverejneného zámeru prevod nehnuteíného majetku obce podla ust. § 9a ods.l písm.c)

zák.č.738/199LZb. o majetku obcí v platnom znení priamym predajom
5. Zrušenie uznesenia č.57/2OL8 zo dňa 25.9.20186.
6. Janka Maková, Mlynská 5I/9,97613 Slovenská llupča - Žiadosť o dlhodobý prenájom
7. Zrušenie uznesenia č.45/2OI8 zo dňa 26.6,2078
8. SOKA s r.o. Na Troskách 5,974 01 Banská Bystrica v zastúpeníinvestora Stredoslovenská distribučná

a.s. Pri RajČianke 292718, Žilina - Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena zdóvodu
realizácie stavby,,9473-Slovenská llupČa-Stred-zahustenie TS Námestie SNP" v k. ú. Slovenská l1upča

9. lng. Peter Fodor s manž. Lesnícka 277/2, Slovenská l1upča - žiadosť o odkúpenie pozemku. parcela
registra,,C" Č. KN L678/4 o výmere 3 m2 zast. plochy a nádvoria, k.ú. Slovenská lupča

10. Zrušenie uznesenia č.6/2OL9 zo dňa 29.L.2OL9
11. Program odpadového hospodárswa obce Slovenská [upča na roky 2076-2020
12. správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku uskutočnených kontrol
13. PredloŽenie Žiadosti o NFP na SO, kód rnýzvy OPLZ- PO6 - Sc613-2ot7-2 na projekt ,, Komunitné

centrum Slovenská [upča"
14. Rózne - lnformácia o Turíčnom jarmoku

- lnformácia o príprave PASPORTU dopravného značenia v obciSlovenská [upča
- lnformácia o stave rozpracovania projektu ,, Budovanie prvkov zelenej infraštruktúry v obci

Slovenská Lupča"
- lnformácia o vybavovaní petície ,, Petícia za výstavbu daždbvej kanalizácie a komunikácie

v časti [upčianskeho majera ( ulica Pod zámkom )

15. lnterpelácie poslancov

L6. Záver

Zápisnica z rokovania Obecného zastupitelstva Slovenská llupča
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obec Slovenská [upča, Námestie sNP ].3, 97613 Slovenská [upča

BOd Č. 1.) Otvorenie zasadnutia

Rokovanie obecného zastupiteístva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Roland Lamper.

Bod Č. 2.) Schvátenie protramu a návrhovej komisie

Starosta obce Mgr, Roland Lamper prečítal program rokovania. odporučil zvoliť za členov
návrhovej komisie lng. Katarínu Sýkorovú, Mgr. Martina Bobáka, Jozefa Stanka overením
zápisnice lng. Mgr. Radoslava Solárika, RNDr. Vladimíra Malého a písaním zápisnice poveril
pracovníČku OcÚ tíviu Gondovú. Navrhol doplniť program rokovania oZ o bod na
prerokovanie Žiadosti Bc. Marianny Rojíkovej o kúpu nehnuteínosti, budova brývalej ZUŠ na
Cambelovej ulici a p. Lamperová navrhla body 12,13 a 14 prerokovať ako body 4,5 a 6.

Starosta obce navrhol hlasovať za schválenie programu rokovania oZ s navrhovanými
zmenami, a za návrhovú komisiu a overovatelov zápisnice.

Starosta navrhol hlasovať za prijatie uznesenia 43l 2OL9

. A/ Program rokovania OZ s navrhovanýmizmenami,

. Bl návrhovú komisiu v zložení lng. Katarína Sýkovorá, Mgr. Martin Bobák, Jozef Stanko. C/ overovateÍov zápisnice: Mgr. Radoslava Solárika, RNDr. Vladimíra Malého

Bakaljar, Bobák,
Hlaváč, Malý, Stanko

Solárik, Sýkorová,

Bod č.3)

starosta -

Kontrola plnenia uznesení

na zasadnutí OZ 9.4.2OL9 prijali poslanci návrh dočasného obmedzenia prevodu majetku
obce do doby schválenia zásad. Zásady sa pripravia do septembra2OI9, Uznesením 37/2o7g
bola podaná informácia o Petícii, tento bod je v bode rózne dnešného rokovania. starosta
odporučil hlasovať za vzatie na vedomie kontrolu uznesení.

kontrolu plnenia uznesenízo zasadnutia OZ dňa 09.04.2019

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská [upča
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Obecné zastI pitel'stvo: schvaíuje uznesenil č.:43l2O79

Hlasovhnie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0

obecné zastu pitel'stvo: Berie na vedomie uznesenit č.:44|20t9

Hlasovanie: Za Proti ZdržaI sa
8 0 0



obec Slovenská [upča, Námestie sNP ].3, 976 13 Slovenská llupča

!ng. BlaŠkoviČová - predmetom kontroly bolo hospodárenie s majetkom obce Slovenská [upča -
nehnuteínosť nachádzajúca sa na Czambelovej ulici súpisné č. 285 v obciSlovenská liupča. V
roku 2015 bola doruČená žiadosť o odkúpenie starej budovy [UDoVEJ št<oty". žiadosť bola
následne prerokovaná jednotlivými komisiami Obecného zastupiteťstva obce Slovenská [upča,
ktoré súhlasili s odpredajom majetku za cenu určenú v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o
majetku obcÍ. Znaleckým posudkom bola v roku 2015 určená všeobecná hodnota budovy a
Pozemku vo výŠke 63 100 €, ktorá zodpovedala minimálnej uýške kúpnej ceny nehnuteínosti.
OZ Uznesením Č. 3t/2O75 dňa 12.5.2015 schválilo zverejnenie zámeru predať nehnuteíný
majetok na základe obchodnej verejnej súťaže v súlade s ustanovením § ga ods. ]. písm. a)
zákona Č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, vyhodnotená bola ako neúspešná,
nakoÍko do stanoveného termínu nebol doručený anijeden návrh na prevod nehnuteíností, a
to ani zo strany žiadateÍky. OZ Uznesenim č. 52/2015 dňa 27.g.2o:-5 zobralo na vedomie
výsledok z vyhodnotenia verejnej obchodnej súťaže a zrušilo zámer predať nehnutelný
majetok obce.

BakaIjar - zámer sa vtedy neschválil, pretože žiadatelka ponúkla nízku cenu.
Lamperová - sú to závažné veci, p,y'tam sa, čo sa stane aby sa neopakovali?
starosta - sú uŽ rozbehnuté kroky, výmena softvéru, pripravovaná organizačná štruktúra, bude

rozdelenie pracovných činností, aby došlo k náprave týchto chýb.

starosta navrhol hlasovať za prijatie uznesenia a vzatie správy na vedomie.

Bod Č. 5) Zámer využiť majetok obce na účet vybudovania Komunitného centra
Slovenská llupča

Starosta informoval o podaní Žiadosti na vybudovanie Komunitného centra so spoluúčasťou obce vo výške
5 % Čo predstavuje výŠku 16 t95,74 € z celkových oprávnených výdavkov. Celkové náklady sú 323 o0o €
s DPH. Snahou je postaviť novú budovu z projektu pre využitie komunít, spolkov a organizácii,

Lamperová - je to rr,ýzva pre marginalizované rómske skupiny, Máme tu ťudí, ktorí postupujú podía
obecného úradu a stále ich zavádzame.

Bakaljar, Bobák,
Hlaváč, Malý, Stanko

Solárik, Sýkorová,

správa hlavnej kontrolórky obce o výsledku uskutočnených kontrol

o SPrávu hlavnej kontrolórky obce p. Blaškovičovej o výsledku uskutočnených kontrol

Bakaljar, Bobák,
Hlaváč, Malý, Stanko,

Solárik, Sýkorová,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská [upča
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Obecné zastupitel'stvo: Berie na vedomie uznesenit č.:45l2O79

Hlasovanie: Za Proti ZdržaI sa
8 0 0



obec Slovenská [upča, Námestie sNP ].3, 976 L3 Slovenská llupča

starosta -
Mgr. Hlaváč - PredoŠlé obdobie sme híadali riešenie pre budovu, teraz prišla ponuka ako zhodnotiť

a zveíadiť budovu. Som za zveíadbvanie, keby sme nemali túto ponuku, váhali by sme za
predaj?

Bakaljar- budeme mať moŽnosť zveíadiť majetok, ale je to najdóležitejšia vec čo potrebujeme? Aké
nákladY nás Čakajú s touto budovou? Postavíme centrum na výchovu marginalizovaných
rómskych skupín a budeme mať na prevádzku?

starosta - jedná sa vybudovanie novej budovy, podía najnovších noriem, s nízkou energetickou
náročnosťou. Udržateínosť projektu je 5 rokov.

stanko - komunitné centrá nie sú len o Rómoch, sú tu aj iné skupiny .

Lamperová - podmienkou je vytvoriť 2 prac. miesta z marginalizovyných skupín.

Mgr. Bobák - som za to, aby komunitné centrum plnilo svoj účel aj po 5 rokov.

Starosta - navrhol hlasovať za schválenie zámeru rryužiť majetok obce na komunitné Gentrum,
predloženie žiadosti a spolufinancovanie projektu

hÍadal som uplatnenie pre tento objekt, ako by sa majetok zhodnocoval a nie ho predáilitl

Žiadosť Bc. Marianny Rojíkovej o kúpu nehnutethosti budova bývalej ZUŠ na

Cambelovej ulici
v ProsPech rozvoja obce, sa obec rozhodla vybudovať komunitné centrum na parc. č. cKN
243 / L a tým majetok nepovažujeme za prebytočný.

Bod č. 6)

starosta -

P. LamPerová - Žiadatelke sa povedalo, že majú robiť kroky, stále si myslím, že sme na hrane zákona.

A| zámer vyuŽiť majetok obce Slovenská lupča budovu na Cambelove; ulici č. zt, zupisné
č. 285, na účel vybudovania komunitného centra Slovenská lupča
B/ predloženie Žiadosti o NFP na So, kód výzvy }PLZ- Po6 - sc613 -2oL7-2 názov
Projektu: Komunitné centrum Slovenská [upča, pričom ciele projektu sú v súlade s platným
programom rozvoja obce a platným územným plánom obce
C|zabezpeČenie povinného spolufinancovania projektu t.j. min. 5%o vovýške 16 Lg5,74€
z celkových oprávnených rnýdavkov
D/zabezPeČenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenýmivýdavkami projektu ( ak
relevantné)

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská [upča
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Obecné zastu pitel'stvo: schvalfuje uznesenil č.:46l2oL9

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
6 2 0

Bobák, Hlaváč, Malý,
Stanko, Solárik,

Sýkorová.

Lamperová
Bakaljar



obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 97613 Slovenská lupča

Starosta -

Rojíková -

starosta -

Starosta -

Starosta -

JUDr. Falisová - nastala otázka oceňovania majetku a prevodu. Do finančnej komisie som vypracovala
stanovisko o prevode ZUŠ, vyznačila som z čoho sme vychádzali.

navrhujem hlasovať, aby sme udelili slovo aj p. Rojíkovej (Za: 8 /Proti: o/Zdržali sa: o|

pýtam sa preČo bola žiadosť v zastupiteístve iba teraz, lebo keby sa postupovalo skór, tak by
sme to mali. Čo brzdilo tento proces? Keby predchádzajúci záujemca ponúkol cenu ako ja,

tak by mu to bolo predané? Móžem to takto chápať?

Úkony, ktoré predlŽovali čas vznikli z dóvodu preverovania reakcie aj od vás a realitnej
kancelárie, zisťovanie zmluvných vzťahov s realitnou kanceláriou (nebol zistený), zisťovanie
samotného v'ývoja nakladania s týmto majetkom zo strany obce, či prerokovanie v komisiách,
to všetko naťahovalo čas. Za to sa Vám osobne ospravedlňujem.

navrhol hlasovať za neschválenie žiadosti Bc. Marianny Rojíkovej

Bod č.7) Výsledok zverejneného zámeru prevod nehnutethého majetku obce podía ust.
§ 9a ods.1 písm.c) zák.č.L38h991 zb. o majetku obcí v platnom znení priamym
predajom
OZ uznesením Č.7/2019 zo dňa 29,L.20I9 schválilo zverejnenie zámeru na prevod časti
Pozemku Parc. Č. E KN 1874 o výmere cca 1].85 m2, vedený ako TTP, vo vlastníctve obce, na
ktonÍ bol vyhotovený GP. Zámer na prevod nehnuteíného majetku obce bol zverejnený na
Úradnej tabuli a internetovej stránke Obce Slovenská Počas doby zverejnenia zámeru sa
o Pozemok uchádzal jeden uchádzač a to Jaroslav Ladika, Sládkovičova 40, Banská Bystrica,
ktoný splnilvšetky podmienky uvedené vo zverejnenom zámere.

navrhol hlasovať za prevod nehnutelhého majetku obce

Oravcová -

o Žiadosť Bc. Marianny Rojíkovej, Za nožiarňou 7, Slovenská llupča o kúpu nehnutelnosti
rc. č, CKN 243/1, budova b,ývalej ZUŠ Cambelova 21, súp. číslo 285.

prevod nehnutelného majetku obce podía ust. §9a ods, 1písm. c) zákona č.138lrgg1-zb.
o majetku obcí priamym predajom Jargslavovi Ladikovi, Sládkovičova 40, Banská Bystri

Bakaljar, Bobák,
Hlaváč, Malý, Stanko,

Solárik, Sýkorová,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupitelstva Slovenská llupča
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Obecné zastu pitel'stvo: neschvalfuie uznesenir č.:47|2079

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 7

Bakaljar, Bobák,
Hlaváč, Malý, Stanko,

Solárik, SÝkorová.

Lamperová

Obecné zastu pitel'stvo: schvalfuje uznesenit č.:48l20t9

Hlasovanie: Za Proti ZdržaI sa
8 0 0



obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 97613 Slovenská [upča

Bod č.8}

Oravcová -

o 77,25 odišielMgr. MichalHlavóč.

Zrušenie uznesenia č,57lzilt8 zo dňa 25.9.2018.

na základe Žiadosti manželov Makovcov o odkúpenie časti pozemku na Mlynskej ulici oZ
schválilo uznesením č.57l20I8 zo dňa 25.9.2078, zverejnenie zámeru na prevod
nehnuteÍného majetku, z Časti nehnuteínosti parc.č. E KN 382, o výmere cca 70 m2,
vedeného ako ostatná plocha. ManŽelia Makovcinesúhlasili s uznesením č.57lzot8,s ktoným

PoslanciOZ boli oboznámenína zasadnutí dňa27.11,.2018 a Uznesením č.7ll2o78 nesúhlas
vzali na vedomie. Dňa 4.12.2018 bolo z obce zaslané manželom Makovcom, Následne
Makovci doruČili na Obec Slovenská llupča list ktorom uvádzajú, že nemajú záujem
o odkúPenie pozemku o rnýmere 70 m2, od zámeru odkúpenia pozemku odstupujú a žiadajú
obec o plnenie si povinnosti v súvislosti s úkonmi, ktoré doteraz v okolí ich nehnuteíností
zabezpeČovali oni, nakoIko už tieto nie sú ochotní vykonávať, pretože sa nejedná o ich
pozemok. Ztoho dÓvodu odporúČame zrušiť uznesenie č. 57/2oI8 zo dňa 25.9.2018,
Starosta navrhol zrušiť Uznesenie č. 57l 2018.

uznesenie Č. 57l20I8 zo dňa 25.9.20].8 - zverejnenie zámeru na prevod nehnutelného
, časti nehnuteťnosti parc. Č. E KN 382, o vý

Bakaljar, Bobák, Malý,
Stanko, Solárik,

Bod Č. 9) Janka Maková, Mlynská 51lg, 976 t3 Stovenská llupča - žiadosť o dlhodobý
prenájom

Oravcová - následne p. Maková podala žiadosť o prenájom nehnuteínosti. Nájom žiada preto, lebo na
odkúpenie nemá fin, prostriedky. V m2 je zahrnutá aj parkovacia plocha.

Bakaljar- vypl'ýva nám jedna úloha, a to tá, aby sme požiadali OPL s.r.o. aby nám pozemok očistila od
náletových rastlín - drevín.

starosta - navrhol hlasovať za zverejnenie zámeru prenajať obecný majetok

. záry]er prenajať nehnuteínosť p. Janke Makovej, Mlynská 9 Slovenská ťupča.

Bakaljar, Bobák, Malý,
Stanko, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská [upča
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obecné zastu pitel'stvo: rus! uznesenir č.:49l2O19

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Obecné zastu pitel'stvo: schvalfuje uznesenit č.: 50/2019

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0



obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 97613 Slovenská llupča

Bod č.10)

Oravcová -

Starosta -

Bod č. 11)

Zrušenie uznesenia č.45l2OL8 zo dňa 26.6.2OL8

máte predloŽený návrh na zrušenie uznesenia č. č. 45/2OL8 zo dňa 26.6.2078, V mesiaci
sePtember 2018 bol bod programu schválenie prevodu nehnutelností pre p. Dulu z programu
stiahnutý, nakoíko predseda stavebnej komisie p. ljuboš Bakaljar oboznámil poslancov oZ
s tým, Že p. Dula nemá splnené povinnosti v zmysle stavebného zákona. odporúčame
Obecnému zastupiteřstvu zrušiť Uznesenie č.45l2OL8 zo dňa 26.6.2078

navrhol hlasovať za zrušenie uznesenia

o 17.45 hod. prišielMgr. DanielBalóž nehlasoval

Oravcová -

SOKA s r.o. Na Troskách 5, 974 01 Banská Bystrica v zastúpení investora
Stredoslovenská distribučná a.s. Pri Rajčianke 292718, ŽiIina Zmtuva o budúcej
zmluve o zriadení vecného bremena z dóvodu realizácie stavby ,,g47g - Slovenská
[upča-Stred-zahustenie TS Námestie SNP" v k. ú. Slovenská Ilupča

od fy SOKA s r.o. Na Troskách 5, 974 01 Banská Bystrica sme obdržali žiadosť o začatie
majetkoprávneho vysporiadania. lde o umiestnenie nového VN a NN vedenia a osadenie novej
TS z dóvodu posilnenia časti obce. Časť nehnuteínosti na osadenie novej TS na parc,č. C KN
I932lIo výmere 25 m2 sa bude riešiť nájomnou zmluvou po dobu 5 rokov alebo podla dohody.
OdPorúČame schváliť zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena uzatvorenej
PodÍa § 50a ObČianskeho zákonníka pre oprávneného Stredoslovenská distribučná a.s. pri

RajČianke 2927/8, OLO 47 Žilina na uvedené nehnuteínosti z dóvodu realizácie stavby ,,g47g-
Slovenská [upča-Stred-zahustenie TS Námestie SNP" v k.ú. Slovenská [upča.

navrhol hlasovať za schválenie ZmIuvy o budúcej zmtuveStarosta -

o ZruŠenie uznesenia Č45l20L8 zo dňa 26.6.2018 o prevode nehnuteínosti pre p. Dulu

Bakaljar, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

o Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena z dóvodu realizácie stavby ,,9473 -

Slovenská llupča-Stred-zahustenie TS Námestie SNP" v k. ú. Slovenská llupča

Zápisnica z rokovania Obecného zastupitelstva Slovenská [upča
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Obecné zastupitel'stvo: schval'uje uznesenir č:s]-l2019

Hlasovanie: Za Proti Zdrža! sa
7 1 0

Obecné zastu pitel'stvo: schvaťuje uznesenie č.:52/2019

Hlasovanie: 7a Proti Zdržal sa
8 0 0



Bod č. 12)

Oravcová -

BakaIjar -
starosta -

Obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 97613 Slovenská I]upča

lng. Peter Fodor s manŽ. Lesnícka 27712, Slovenská llupča - žiadosť o odkúpenie
Pozemku. parcela registra ,C" ě. RN t678l4 o v,ýmere 3 m2 zast. ptochy a nádvoria,
k.ú. Slovenská llupča

v záujme vysporiadania vlastníckych vzťahov nehnutelností na Lesníckej ulici č.277 /2,
PoŽiadal ln g. Peter Fodor a manž. o odkúpenie pozemku novovytvorenej parcely č.L678/4
o výmere 3 m2, zast .plochy vo vlastníctve obce. K záberu uvedenej parcely došlo pri
Prestavbe hospodárskeho objektu pri RD. Jedná sa o vysunutie odkvapu a zateplenie pri
realizácii stavby.

robil zateplenie a to zaberá nejakú čas{ vstúpil do nášho pozemku, čo robí 3 m2,

navrhol hlasovať za zverejnenie zámeru predať nehnutelhý majetok obce

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

zverejnenie zámeru podla ust. §9a ods. 8 písm. b) zák. č. 138/1991 ab,z. o majetku obci
predať nehn. majetok obce pozemok. parcela registra ,,c" č. KN L678/4 o výmere 3 m2
zast. Plochy a nádvoria, k.ú. Slovenská lupča lng. Petrovi Fodorovi s manželkou, Lesnícka

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

Bod Č. 13) Zrušenie uznesenia č.6l2OLg zo dňa 2g.L.2}tg
Oravcová - p. Chmára s manŽelkou, Hronská 25,97613 Slovenská llupča odstupujú od žiadosti

o odkúpenie Časti pozemku parc.č. C KN 3018/1o výmere cca 300-4OO m2, vedený ako vodná
Plocha, ktoný má celkovú uýmeru 9045 m2, zapísaného na LV 1052, vo vlastníctve obce
v k.Ú. Slovenská llupČa. Odporúčame Obecnému zastupitel'stvu schváliť návrh na zrušenie
uznesenia č.612019 zo dňa 29.t,2OL9.

lng. Sýkorová - už bol spracovaný znalecký posudok?
Oravcová - áno.
Starosta navrhol hlasovať za zrušenie uznesenia č.6l2OL9.

. uznesenie č.6/2079 zo dňa 29.1,.2Ot9

Bakaljar, Baláž, Bobák
Malý, Stanko, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská llupča
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obecné zastu pitel'stvo: schva!'uie Uzneseni, č.| 53l2079
a

Hlasovanie: Za Proti Zdrža! sa
8 0 0

Obecné zastu pite|'stvo: rus! uznesenit č.:54l2Ot9

Hlasovanie: 7a Proti Zdržal sa
8 0 0



obec Slovenská [upča, Námestie sNP 13, 976 t3 Slovenská [upča

Bod Č.la) Program odpadového hospodárstva obce Stovenská llupča na roky 2ot6-2o2o

Oravcová - zo zákona nám vyplynulo vypracovať POH obce, ktoný je v súlade s PoH Banskobystrického
kraja.

Mgr. BaláŽ - v komisii sme mali nejaké pripomienky, Vo vyhodnoteníodpadov závisíaj výška poplatkov
za odpad, podía percenta zhodnotenia odpadu, móže stúpať poplatok za tonu. To, čo sa
vyzbiera u nás v obci, tak to sa počíta. Netriedením, sa móže zvýšiť poplatok za komunálny
odpad.

Bakaljar - komunálny odpad poklesol, kto to vyhodnotil?

Oravcová - vychádza to zo štatistiky, ktorú posielame.

Starosta - ideme požiadať Železnice SR, o prenájom pozemku, kde by sme umiestnili kontejnery na
odpad. MOPPD nám ešte poskytne kompost éry.

Mgr. Solárik - cieťový rok je budúci rok. Mali by sme vydať nejaké usmernenie pre občanov, kde treba
odovzdať komodity, aby sa zahrnuli do výkazu a vytvoriť občanom podmienky, aby odpad
vytriedili.

Starosta navrhol hlasovať za schválenie POH Slovenská l1upča

Bod č.15) R6zne
lnformácia o Turíčnom iarmoku

Starosta - Čakáme eŠte na zasadnutie komisie, kde sa jarmok vyhodnotí. Ja som počul na jarmok len
dobré reakcie. Bola spokojnosť účinkujúcich a aj predajcov.

Mgr. Bobák - starosta by sa mohol pod'akovať obyvateíom, ktorí bývajú na tejto ulici.

Mgr. Ba!áž - mali by sme sa dohodnúť na termíne, kedy bude b,ývať jarmok.

Starosta - bude to predmetom d'alších rokovaní.

Mgr. So!árik - budeme sa držať toho ako to bolo nastavené, že je to Turíčny jarmok a nezaujíma nás, či tam
je iná akcia. Budem sa prikláňať k tomu, aby to bolo v predvečer Turíc.

Mgr. Bobák - otázka je, či to chceme robiť iba pre lupčanov atebo aj iných.

ho hospodárstvq obce Slovenská llupča na roky 2016-2020

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiterstva Slovenská llupča
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Obecné zastupitel'stvo: schval'uie uznesenir č.:55/2Ot9

Hlasovanie: Za Proti ZdržaI sa
8 0 0
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LamPerová - keby sme to nechali na Turíce, tak to vieme už rok aj dva dopredu a s obcami sa vieme
dohodnúť.

lnformácia o príprave pAspoRTu dopravného značenia v obci slovenská [upča

Starosta - dostali sme návrh pasportu, dopravného značenia, prorokujeme ho v komisiách. Verejnosť
móže tiež podávať návrhy.

Mgr. Bobák - hlavná cesta by mala myť spomaíovače.

Mgr. BaIáž - dali by sa riešiť ostrovčeky.

Starosta - móŽe to byť predmetom rokovaní. Navrhol hlasovať za vzatie na vedomie informáciu o
príprave Pasportu dopravného značenia.

lnformáciu o Turíčnom

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

lnformáciu o dopravného značenia v obci

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

Iupča"

lng. Križo -

Mgr. Solárik -

lng. Križo -

mal som doPracovať projekt. Vaše návrhy na úpravu zelene som zapracoval, spresňovanie
výsadby a dispoziČné úpravy, premiestnenie pódia. lde o finalizáciu, ako bude spracovaná
táto etapa taký bude podklad aj pre druhú a tretiu etapu. Čo sa mi nepodarilo zrealizova{
bola koreňová lávka, ktorá by bola finančne náročná položka a z projektu by sa nehradila.

čo zo zásadných pripomienok sa nepodarilo aplikovať?

je to v technickej správe popísané, sú dispozičné úpravy javiska, nová poloha detského
ihriska.

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteIstva Slovenská l1upča
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Obecné zastupitel'stvo: Berie na vedomie Uzneseni č.:56/20L9

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 o

obecné zastupitel'stvo: Berie na vedomie uznesenir č.| 57l2o]l9

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0
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Lamperová -
lng. Križo -
Mgr. Bobák -

lng. Križo -

Stanko -
lng. Križo -
Stanko -
Starosta -

Mgr. Bobák -

čo sa týka stojanov na bicykle pri kostole?

sú premiestnerné.

jedna strana na Lichardovej ulicisa neriešila?

urobil sa návrh, čo bolo schválené na Ministerstve a teraz sa má urobiť zmena,

ideme dobný trávnik vybagrovať a urobiť nový.

trávnik je z 30 % zdehonestovaný.

ked'sa postaví Rl, zmení to charakter, zmení sa aj ako budeme chodiť do prírody,

v minulostito bolo schválené, teraz len dopíňame.

moje stanovisko bolo, Že je to jedna parcela, ak sa to spraví tak ako je, tak to bude najhorší
chodník v ťupči. Ak sa 100 m chodníka nevybuduje, tak to bude veíký kontrast.

Starosta - tak si to naplánujme ako investíciu.

Stanko - v projekte nevyužívame zachytávanie daždbvej vody.

Mgr. Bobák - ja si stále myslím, že 100 m chodníka so súvisiacou zelenou plochou je neoprávnená položka,

LamPerová - mohli by sme dostať 2 a 3 etapu e mailom, aby sme to mohli posúdi{ prípadne doplniť?
Mohli bY ste vyČÍsli{ koíko by sa dalo ešte na osvetlenie, na parkovacie plochy a na veci,
ktoré nám tam chýbajú.

starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie informáciu o projekte , Budovanie prvkov zelenej
infraštruktúry v obci Slovenská [upča''.

lnformácia o petícii

Starosta - uskutoČnilo sa rokovanie za účastiJUDr. Falisovej, p. Veverku, p. Eremiáša, v závere sme sa
dohodihli na tom, Že si Žiadatelia musia vysporiadať majetkoprávne svoje nehnuteínosti.

Mgr. Baláž - majetkoprávne vysporiadanie kto zabezpečí?
Starosta- majiteliaaužívatelia..
JUDr. Falisová - petícia má svoje náležitosti, ktoré musíme dodržať, bolo zisťovanie skutkového stavu, teraz

lnformáciu o stave rozpracovania projektu ,, Budovanie prvkov zelenej infraštrukiúry v obci
Slovenská [upča"

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská [upča
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Obecné zastu pitel'stvo: Berie na vedomie uznesenil č.:58/2019

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0
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treba rozhodnÚ{ Čisa vyhovie petícii, alebo nie. Pre obec je to neriešiteťná situácia.
Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie informáciu o prešetrení petície.

BOd Č. 16) tnterpetácie postancov

RNDr. Malý- dohodnime si pracovné stretnutie na Revitalizáciu námestia.
Mgr. Bobák - nech sú tam už zapracované veci, ktoré už budú predložené na Ministerstvo.
starosta - dohodneme sa na stretnutí.
Stanko - boli sme na rokovaní ohíadom R]., ktorá bude pokračovať po jestvujúcej ceste l/ 56. Cesta

l/66 sa preloží, už v Šalkovej, pójde popri Hrone, ponad most v Biotike, Cesta od Biotiky bude
l/66 a bude sa rozširovať. Cesta od Hmotných rezerv do Slovenskej llupče bude cesta lll, triedy
a už nikto do nej nebude na opravu investovať.

Mgr. Baláž - nerieši to cyklotrasu, ide cez Šalkovú a pri Biotike sa nerieši.
Starosta - je tam eŠte otázka protihlukových valov, protihlukovej steny alebo iné požiadavky.
!ng.Sýkorová-chcelabysompoprositabysadalizápisnicerobiťvkratšíchintervaloch,d'alšiaveczMš nás

oslovili, s vypracovaním nového VZN, s účinnosťou od 1. 9. 2019. Mali by sme si dohodnúť
termín stretnutia. Kontajnery sú hned'po vyvezení zaplnené.

LamPerová - ked' budú rokovať pracovné skupiny, tak mi dajte vedieť, aby som mala informácie do
lupČianskych zvestÍ. Požiadala som o zoznam užívateíov MKS, zatialho nemám, materiály na
rokovanie by sme mali dostávali včas. Existuje stránka www. odkaz pre starostu.sk, kde sa dá
komunikovať so starostom.

starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie interpelácie poslancov

o lnformáciu o vybavovaní petície ,, Petícia za rnistavbu daždbvej kanalizácie a komunikácie
v časti llupčianskeho majera ( ulica Pod zámkom )

Bakaljar, Baláž, Bobák,
Malý, Stanko, Solárik,

Bakaljar, Baláž, Bobák
Malý, Stanko, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská [upča
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Obecné zastu pitel'stvo: Berle na vedomie Uzneseni č.:59l2O79

Hlasovanie: Za Prot! Zdržal sa
8 0 0

obecné zastu pitel'stvo: Berie na vedomie uznesenit č.:60/2O19
o lnterpelácieposlancov

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0
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Bod č.17) Záuer

Starosta pod'akoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí.

Mgr. Radoslav Solárik
overovateí l

eh,rw ,"l^,/A
RN/r. Vladimír Malý

Zápisnica z rokovania Obecného zastupitelstva
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